



Bishop's Office – Bureau de l'Évêque
30 Ste-Anne, Sudbury ON P3C 5E1
Tel: (705) 674-2727 Fax/Télécopieur: (705) 674-9889
m.damphousse@ssmd.ca

TO: All priests and Deacons
From: Bishop's office
DATE: April 17, 2020
RE: Death: Elizabeth N. Abiamiri

DESTINATAIRES: Aux prêtres et diacres
EXPÉDITEUR: Bureau de l'évêque
DATE : le 17 avril 2020
OBJET : Décès : Elizabeth N. Abiamiri

We are saddened to announce that Fr. Charles Abiamiri's mother, Elizabeth N. Abiamiri, died in Nigeria, at the age of 68, from complications of diabetes. A funeral will be celebrated at a later date.

Avec regret, nous vous annonçons que la mère du P. Charles Abiamiri, Élizabéth N. Abiamiri, est décédée au Nigéria à l'âge de 68 ans, suite à des complications reliées au diabète. Ses funérailles seront célébrées à une date ultérieure.

We offer our most sincere condolences to Fr. Charles, as well as to his family and friends. Their loss and grief must be even more painful to bear since it is impossible to travel at this time. We assure them of our prayers and support.

Nous offrons nos plus sincères condoléances à la famille et aux amis du P. Charles. Leur peine et leur deuil doivent être encore plus lourds puisqu'il est impossible de voyager en ce moment. Nous les assurons de nos prières et de notre soutien.

Eternal rest grant unto her, O Lord, and let perpetual light shine upon her.

Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.